
Van: Rooij - van Slooten, Karin de  
Verzonden: donderdag 6 september 2018 10:03 
Onderwerp: Commissievragen Leefbaar Huizen over Japanse duizendknoop 
 
Geachte leden van de commissie Fysiek Domein (ter informatie aan overige raadsleden en 
lijstopvolgers), 
 
Onderstaand zend ik u de vragen van de heer Koning (Leefbaar Huizen) aan het college 
over de Japanse Duizendknoop. De heer Koning geeft aan graag mondeling antwoord van 
het college op deze vragen te willen hebben in de vergadering van de commissie Fysiek 
Domein van 12 september a.s.. De vragen zullen nog worden toegevoegd aan de agenda in 
GemeenteOplossingen en Notubox.  
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Karin de Rooij 
 
Karin de Rooij | Raadsadviseur | Gemeenteraad Huizen | Postbus 5 - 1270 AA Huizen | T 
(035) 528 13 50 | M 06 48 96 69 53 | k.derooij@huizen.nl | www.gemeenteraadhuizen.nl | 
www.huizen.nl  
 
Van: Koning, Edwin  
Verzonden: woensdag 5 september 2018 16:10 
Aan: Rooij - van Slooten, Karin de <k.derooij@huizen.nl> 
Onderwerp: Japanse duizuindknoop 
 
De volgende vragen aan het college. Deze mogen mondeling in de commissie worden 
behandeld. 
 
N.a.v. een krantenartikel in het Haarlems Dagblad van 4 september 2018 
https://www.haarlemsdagblad.nl/nieuws/duizendknoopjager-brantjes-grijpt-bij-dekamarkt 
 
 
1. Bent u bekend met dit artikel? 
 
2. Bent u bekend met het feit dat polygonumstelen (lees stelen van de Japanse 
duizendknoop) worden verkocht in boeketten dan wel los bij supermarkten, bloemisten en op 
markten. 
 
3. Bent u bereidt om deze verkopers uit voorzorg een brief hierover te sturen juist omdat 
wij, als gemeente, raad en andere belanghebbenden juist druk bezig zijn met de  
bestrijding hiervan?  
 
Edwin Koning 
Leefbaar Huizen  
 


